
 
 

Protokół Nr VI/15/21 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 30 marca 2021 r. 

 

 

Obrady rozpoczęto 16 marca 2021 roku o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13.00 

tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Beata Barton – Skarbnik Powiatu  

7. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 23 marca 2021 r. 

4. Omówienie sprawy wypłaty należnego wynagrodzenia w postaci dodatków 

za warunki pracy dla nauczycieli Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli. 

5. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji o uzyskaniu dochodów z tytułu 

korzystania z bazy sportowej i innych pomieszczeń szkolnych w oparciu 

o zasady przyjęte w uchwale Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego dla I Liceum 

Ogólnokształcącego w Zduńskiej Woli, II Liceum Ogólnokształcącego 



 
 

w Zduńskiej Woli, Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli oraz 

Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli..-ED.12.21 

6. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji dotyczącej przystąpienia 

Zespołu Szkół w Zduńskiej Woli do V edycji programu „Certyfikowane Wojskowe 

Klasy Mundurowe”- realizacja w latach 2021/2022 i 2022/2023.-ED.13.21 

7. Uchwały budżetowe.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 

powiatu za 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia komunalnego. 

10. Sprawy różne.  

11. Wnioski Członków Zarządu. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk, 

  

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 23 marca 2021 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4 



 
 

Omówienie sprawy wypłaty należnego wynagrodzenia w postaci dodatków 

za warunki pracy dla nauczycieli Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, iż został wywołany temat przez radcę 

prawnego pana Cezarego Domagałę, który zawezwał Starostwo do wypłaty 

wynagrodzenia, ale też umożliwił zawarcie ugody w tym względzie. 

Zgodnie z opinią pani mecenas Magdy Szablewskiej-Gmerek, wynagrodzenie 

w postaci dodatków za warunki pracy nie należą się,  gdyż nie miały one faktycznie 

miejsca, nie odbywały się w rzeczywistości. Jednak od jakiegoś czasu zajęcia są 

prowadzone hybrydowo.  

Zapytała panią Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli, dlaczego 

zaprzestano naukę zdalną, a wprowadzono naukę hybrydową? 

 

Pani Renata Kosińska – Graf Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli 

wyjaśniła, że Ministerstwo ogłosiło, że  dzieci z orzeczeniami uczęszczające do szkół 

specjalnych mogą uczyć się w szkole. Decyzje o tym podejmuje Dyrektor 

w uzgodnieniu z organem prowadzącym szkołę.  

Zgoda na zajęcia hybrydowe była podjęta w uzgodnieniu z panem Wicestarostą. 

 

Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdza, że 12 marca ubiegłego roku dzięki 

wytycznym Ministra Edukacji Narodowej sprawa była jasno postawiona, wszystkie 

rodzaje szkół miały być w nauce zdalnej. Natomiast kolejne wytyczne już pozwalały 

na możliwość w specyficznych sytuacjach nauki hybrydowej i taka sytuacja zachodzi 

w przypadku uczniów, o których wspomina pani Dyrektor.   

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk przypomniała, iż Pani Dyrektor podjęła decyzję, że 

wypłaca ten dodatek w całości, stąd pytanie czy Pani dyrektor miała opinię prawną 

i może jest w jej posiadaniu, czy prawnie dopuszczalne jest podzielenie tego 

dodatku.  

 

Pani Renata Kosińska – Graf Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli 

wyjaśniła, że nie jest w posiadaniu opinii prawnej na ten temat. 

 



 
 

Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik, twierdzi, że tak została przyjęta interpretacja, 

ponieważ tak jest powiedziane, ze nauczyciel prowadzący kilka godzin przykładowo 

2-3 godziny w bezpośrednim kontakcie tego samego dnia, pozostałą część lekcji 

prowadził zdalnie z uczniami, którzy przebywali w domu więc trudno było zarzucić 

nauczycielowi, że w danym dniu on nie był w bezpośrednim kontakcie. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła panią mecenas o przygotowanie opinii w tej 

sprawie. 

 

Pani Jadwiga Ziółkowska wyraziła swoją opinie, że skoro za pierwszym razem 

dodatek nie został wypłacony, uznając że nauczyciel nie pracuje z dzieckiem, 

za drugim razem pracuje tylko część swoich godzin w szkole z dzieckiem reszta 

zdalnie, więc dlaczego w całości ma wypłacany dodatek?. Dodatek  powinien być 

wypłacony w takiej części, w której nauczyciel ilość godzin przepracował z dzieckiem 

w szkole. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk zapytała, czy wiadomo w jaki sposób przebiegały 

zajęcia z dziećmi i czy były kontrolowane. 

 

Pani Renata Kosińska – Graf Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli 

poinformowała, że praca zdalna jest dokumentowana, ponieważ nauczyciele mają 

obowiązek przesyłać całą dokumentację pracy z dzieckiem do szkoły. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła, aby dostarczyć część dokumentacji z zajęć 

do wglądu dla Zarządu. 

Wyraziła zdanie, że powinno się przystąpić do negocjacji. Pan mecenas Domagała 

sprecyzował, że walczy o wartość nominalną dodatków i o odsetki. Warto przystąpić 

do negocjacji, aby dowiedzieć się, czy druga strona jest skłonna wyjść nam na 

przeciw, ponieważ wartość dodatków przedstawionych w tabelce jest to ok. 150 000 

zł. Pytanie czy wiemy jakie są pozostałe składniki o które nauczyciele walczą, np. ile 

wynosiłyby odsetki i ile wynosiłyby te dodatkowe składniki wynagrodzenia, na które 

te dodatki miały wpływ, o które też się pan mecenas w imieniu nauczycieli upomina. 

 



 
 

Pani Renata Kosińska – Graf Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli 

poinformowała, że nie mamy wyliczonych odsetek. 

 

Pani Starosta zasugerowała, aby wystąpić do pana mecenasa z prośbą, żeby ten 

krótki termin wydłużył, z informacją, że zarząd zamierza przystąpić do negocjacji, ale 

żeby w sposób ostateczny wiedzieć jaka kwota by to była, może być w przybliżeniu. 

Pozwoli to mieć świadomość przystępując do negocjacji o ile pieniędzy poprosić, aby 

się druga strona cofnęła.  

 

Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdza, że wniosek o przesunięcie w czasie 

jest sensowny, chociażby ze względu, że nie jest znane uzasadnienie Sądu 

w Kaliszu odnośnie tamtejszego rozstrzygnięcia i również tej kwestii związanej  

z wyliczeniem tych kwot bo będą one związane z 13 wynagrodzeniem. To pozwoli 

w jakimś stopniu zyskać nam czas na policzenie tego wszystkiego i to jest słuszny 

argument.  

 

Pani Jadwiga Ziółkowska zadała pytanie Pani Dyrektor, czy w obecnej sytuacji gdy 

jest całkowity lockdown i nie ma możliwości zajęć hybrydowych, to czy za ten okres 

2 tygodni zamierza wypłacić nauczycielom dodatek, o którym mówimy. 

 

Pani Dyrektor poinformowała, że cały czas do szkoły chodzi przedszkole, klasy 1-3, 

teraz też pomimo, że wszystkie inne przedszkola są na edukacji zdalnej. Na okres 

2 tygodni wyłączone są klasy 4-8 czyli 13 oddziałów, a w tym czasie w szkole jest 

szkoła przysposabiająca do pracy i branżowa. Po dwóch tygodniach następuje 

zamiana. Natomiast problem tkwi w tym, że nauczyciele, którzy są zatrudnieni 

pracują w różnych szkołach, czyli nauczyciel, który de facto ma część godzin 

w szkole przysposabiającej do pracy ma również część godzin w klasach 4-8, 

dlatego była trudność a nawet niemożliwość, ponieważ dodatek jest przyznawany za 

pracę bezpośrednią a wszyscy nauczyciele taką pracę bezpośrednią prowadzili, więc 

to nie jest tak, że przez 2 tygodnie nauczyciel tylko siedzi na edukacji zdalnej, czy 

tylko jest w szkole. Generalnie godziny pracy się mieszają i nauczyciele są w szkole 

codziennie. Na tym polega hybryda w Zespole Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli. 

Każdy rodzić lub opiekun dziecka z niepełnosprawnością może wystąpić do szkoły 

o potrzebie kształcenia specjalnego z prośbą o zorganizowanie zajęć na terenie 



 
 

szkoły i tak też się działo, że pomimo, że klasy 4-8 były na zdalnej to część dzieci 

i tak przychodziła do szkoły. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Skierowanie wniosku do radcy prawnego o przedłużenie terminu odpowiedzi, 

a podjęcia decyzji przez Zarząd w sprawie wypłacania dodatków dla nauczycieli 

przenieść do 20 kwietnia br. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd jednogłośnie omówił w/w informację oraz podjął decyzję o skierowanie 

wniosku do radcy prawnego Domagały o przedłużenie terminu na odpowiedź, 

a podjęcie decyzji przez Zarząd w sprawie wypłacania dodatków dla nauczycieli 

przenieść do 20 kwietnia br. 

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji o uzyskaniu dochodów z tytułu 

korzystania z bazy sportowej i innych pomieszczeń szkolnych w oparciu o zasady 

przyjęte w uchwale Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego dla I Liceum 

Ogólnokształcącego w Zduńskiej Woli, II Liceum Ogólnokształcącego w Zduńskiej 

Woli, Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli oraz Powiatowego Centrum 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli. - ED.12.21 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Pani Marta Wróblewska przedstawiła w/w informację. 

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk poinformowała, iż zamiast rezygnować do końca roku 

z opłat za boiska, lepszym wyjściem byłoby zwiększenie kwoty dotacji dla klubów 

i stowarzyszeń sportowych. 

 



 
 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton zarekomendowała zwiększenie kwoty dotacji na 

najbliższym posiedzeniu Rady dla klubów i stowarzyszeń sportowych. 

 

Pan Tomasz Ziółkowski zadał pytanie jaki jest plan na orlik, czy będzie to tylko dla 

grup zorganizowanych i w ramach opłat, czy jest przewidywana decyzja żeby orlik 

był czynny? 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poinformował, iż wpływy z różnych jednostek to 

jest 24 000 zł, co stanowi sporą kwotę, a w każdej z jednostek brakuje pieniędzy 

nawet na drobne rzeczy. Związane to jest na niebilansowanie się na kwotę 6 000 000 

zł. Przygotowując budżet na 2021 r. założone zostały dochody w jednostkach, 

zwolnienie z opłat spowoduje niewypracowanie tych dochodów i braki w budżecie.  

Zwrócił uwagę na ogromny wzrost rachunków, np. za energię.  

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk zaproponowała, aby się zastanowić, jak młodzież poza 

czasem zajęć grup zorganizowanych za ustaloną opłatą mogła korzystać z tego 

boiska. 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poinformował, iż jest to możliwe, gdyż 

pracownicy obsługi szkoły są rotacyjnie więc boiska są dostępne, tylko wziąć pod 

uwagę należy opiekę, reżim sanitarny i kwestię odpowiedzialności za zdarzenia na 

obiekcie. Odpowiedzialność za zdarzenia bierze zarządca boiska. 

 

Pan Tomasz Ziółkowski zwrócił uwagę, iż za 15 - 20 lat Powiat będzie wydawał 

miliony na szpitale, co spowodowane będzie przez brak rozwoju fizycznego dzieci. 

Poprosił o przemyślenie dostępności w okresie czerwiec-sierpień m.in. Orlika na ul. 

Jasnej.  

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk poprosiła Pana Tomasza Ziółkowskiego 

o sprawdzenie, jakie są opłaty w mieście Zduńska Wola. 

 

Pan Tomasz Ziółkowski poinformował, iż boiska dla osób prywatnych są za darmo, 

jedynie płacą grupy zorganizowane. 

 



 
 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk zaproponowała, aby nie rezygnować z opłat za 

korzystanie z boisk, jednak zwiększyć kwoty dotacji dla klubów i stowarzyszeń 

sportowych. 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poparł propozycję Starosty Pani Hanny Iwaniuk. 

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk poleciła Skarbnikowi Powiatu Pani Beacie Barton 

o przygotowanie zwiększenia dotacji dla klubów i stowarzyszeń sportowych na 

Zarząd, celem skierowania tematu na sesję. 

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w informację. 

 

Punkt 6 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji dotyczącej przystąpienia Zespołu 

Szkół w Zduńskiej Woli do V edycji programu „Certyfikowane Wojskowe Klasy 

Mundurowe”- realizacja w latach 2021/2022 i 2022/2023.-ED.13.21 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

PRZECIW(1) Jadwiga Ziółkowska, 

 

Zarząd Powiatu przyjął informację w w/w sprawie. 

 

Punkt 7 

Uchwały budżetowe. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton przedstawiła: 

 

1\ projekty uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 



 
 

 

- zmieniająca UCHWAŁĘ NR XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2021. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/50/21 zmieniającą UCHWAŁĘ 

NR XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/4/21 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

12 stycznia 2021 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2021 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/51/21 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 12 stycznia 2021 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2021 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

-zmieniająca Uchwałę Nr VI/5/21 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 12 

stycznia 2021r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2021(w ujęciu zbiorczym). 

 

Wyniki głosowania: 



 
 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/52/21 zmieniającą Uchwałę Nr 

VI/5/21 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 12 stycznia 2021r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2021(w ujęciu 

zbiorczym). 

 

-zmieniająca Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/53/21 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu powiatu 

za 2020 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Barton przedstawiła w/w sprawozdanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 



 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/54/21 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2020 rok. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia komunalnego. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Barton przedstawiła w/w informację. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

BRAK GŁOSU(1)Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/55/21 w sprawie przyjęcia 

informacji o stanie mienia komunalnego. 

 

Punkt 7 

Sprawy różne. 

 

1.Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik przedstawił wniosek Wydziału Inwestycji, 

Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie użyczenia z budżetu Powiatu kwoty 

5 525,00 zł celem zapłaty za: fakturę związaną udziałem Powiatu Zduńskowolskiego 

w VII Międzynarodowych Targach Żywności i Napojów „edycja online” w ramach Pm 

”Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski”. 

Zabezpieczenie związane jest z faktem, iż dofinansowanie ze środków Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 udzielane jest 

w systemie zaliczkowo- refundacyjnym. Przewidywany termin wpływu z dotacji to rok 

2022. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag. Brak wpływu środków z tytułu refundacji wydatków objętych 

wnioskiem został uwzględniony w budżecie powiatu na rok 2021”. 

 



 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

BRAK GŁOSU(1)Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

2.Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu zwraca się z prośbą o wydłużenie 

terminu składania wniosków o dotację na zabytki. Na zarządzie 9 marca, Wydział 

Promocji, Kultury i Sportu składał wniosek o możliwość składania takich wniosków, 

ogłoszenia konkursu. Termin składania wniosków był do 31 marca. Z powodu Covid-

19 właściciele zabytków nie są w stanie w krótkim okresie zdobyć wszystkich 

potrzebnych dokumentów. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Wyrażenie zgody na wydłużenie terminu składania wniosków na zabytki do 30 

kwietnia br. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

BRAK GŁOSU(1)Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

3.Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik przestawił element w związku ze składaniem 

wniosków na poprawę przejść dla pieszych. Do 9 kwietnia są składane wnioski, które 

zostały podjęte przez Zarząd i Radę Powiatu. Dzisiejszy spór dotyczył koncepcji 

złożenia wniosku jeśli chodzi o przejście wyniesione przy Szkole Podstawowej nr 6 

na ulicy Złotej. Problemem jest, to że przejście jest zlokalizowane tuż obok 

przystanku autobusowego gdzie autobus zatrzymuje się na ulicy. Obecnie przepisy 

mówią o pewnym rozdzieleniu, przystanku autobusowego i przejścia dla pieszych. Te 



 
 

odległości powinny być 12 metrów z jednej i drugiej strony. Będzie to powodowało 

albo inną lokalizację, co zwiększy koszty, a przede wszystkim wycinkę drzew.  

  

Głosowanie w sprawie: 

Wyrażenie zgody na wycinkę drzew i opinię szkoły. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Hanna Iwaniuk , 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Ziółkowski  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

4.Pani Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała o tym, iż zwróciło się do Zarządu 

Towarzystwo Przyjaciół Zduńskiej Woli z prośbą wydania decyzji i przeanalizowania 

wcześniejszej informacji jaką im Zarząd przekazał. Chodzi o nadanie placówce 

Domu Pomocy Społecznej przy ul. Łaskiej im. Księdza Edwarda Boernera.  

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała, aby jeszcze raz wysłać pismo do 

prezesa Towarzystwa Przyjaciół Zduńska Wola i przekazać, iż zarząd podtrzymuje 

swoje ustalenia przekazane w poprzedniej korespondencji. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

5.Pani Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła prośbę wójta gminy Zapolice odnośnie 

budowy ciągu pieszego lub przejść dla pieszych na następujących drogach 

powiatowych: 

1.NR 4915E w miejscowości Paprotnia, 

2.Nr 4915E w miejscowości Marżynek, 

3.Nr 1765E w miejscowości Rembieszów na odcinku od OSP w kierunku Gminy 

Widawa w obszarze zabudowanym, 

4.Nr 4908E w miejscowości Holendry. 

 



 
 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła o rozeznanie się i spróbowanie włączenia czy 

jest w ogóle możliwe przygotowanie na czas wszystkich dokumentów. 

 

Punkt 8 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 9 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  

 


